



1. **Mötets öppnande**

Ordförande Jennie förklarade mötet öppnat.

2. **Val av justerare**

Att justera dagens protokoll valdes Linda Jansson och Camilla Johansson.

3. **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkändes utan ändringar.

4. **Föregående mötes protokoll**

Föregående s/k-möte var 171023 och protokollet kunde därmed läggas till handlingarna.

5. **Information från styrelsen**

Kalas för SBK 100 år, den onsdagen den 30 maj. Intresse finns av medlemmar, idéer kommer fram. Jennie anmäler.

Anordna en föreningsteknikdag. Är någon i S/K intresserad, så vi ska anordna en tvådagars kurs? Intresse finns, men vi bör lägga ut info i facebookgruppen, så att alla sektorer och kommittéer har möjlighet att svara.

Ideell hjälp och försäkring. Styrelsen tog kontakt med SBK centralt och vi fick svar från Therese Palm. Hon har kontaktat försäkringsbolaget (Länsförsäkringar) för att höra att dessa ideella människor inte täcks av försäkringen.

Linda Jansson säger att vi har ett lokalt försäkringsbrev, som bör kollas igenom. Vi ska höra med förra styrelsen.

Skogsvårdsstyrelsen vill komma tillbaka som dom gjorde i fjol. Dom vill skicka 3-5 personer. Anka skulle i så fall få bli kontaktperson till Skogsvårdsstyrelsen. Vi tackar ja. Jennie pratar med Fabbe som har kontakten med dessa just nu.

6. **Rapporter från S/K**

a) **Agility.** Vilande.

b) **Bruks & Lydnad / Midsommar.** Tävlingar är inplanerad, ungefär samma mängd som i fjol. Funktionärer behövs. Fixar fina lappar inne på sekris med vilka tävlingsledare och sekreterare som finns. Behövs lite hjälp med att hitta nya marker att använda.

Pysselkvällen blev inställd. 2 st går tävlingsledarutbildning. 2 tävlingssekreterare gjorde klart, 1 har avbrutit och 2 har dom ej fått svar från.



c) **Drag.** Ingen närvarande.

d) **Frivillig, Bevakning & Räddning.** Lena var närvarande, men hade inte så mycket information att dela med sig av.

e) **Hundägarutbildning.** Anja sitter i hus, och ska ha en informationskväll 24 april.
Svagt med svar.

f) **Rasutveckling, Utställning & Mental.** Ingen från utställning närvarande. Styrelsen har fått förslag på budget och förslag på inofficiell utställning. Utställning fick godkänt beslut från styrelsen. Utställning ser gärna till att få hjälp med funktionärer. Ingen från mental närvarande.

g) **Fastighetet** Anka kontaktar Jennie angående om lite ändringar på hemsidan. Önskas ny kyl till köket, pris ska kollas. Roger har påbörjat arbete med elementet på stora toan. Han fortsätter även arbetet med taggen. Golvet och väggen under trappen ska åtgärdas. Ingen budget i nuläget, men det måste ordnas. Anka kommer ta kontakt med Solveig om virke för att kunna fixa lite på klubben. Fastighet önskar få en budget på 25000 kr (maxtak), detta ska styrelsen ta beslut om NÄR en budget inkommit.

Fixa diken och vägen upp till klubben, fixa hörnsten som håller på att glida iväg.
Underhåll som inte gjort på länge.

Vi bör lyfta frågan till vägsamfälligheten om att få lite sponsring, då dessa använder en del av våran väg. Har som förslag att stänga övervåningen nov-feb för att dra ner på elkostnad. Skottning har varit väldigt dyrt med.

h) **Kök.** Kommer ordna grillkvällar mm framöver. Är väldigt glad att vara här.

i) **Valberedning.** Jobbar på att få en ny ledamot.

j) **Expedition.** Ska träffas med sekreteraren för att prata om struktur.

k) **Resultatbanken.** Viveka ej här.

l) **Rallylydnad.** Ska dra igång söndagsträning den 22 april. Tränar uppe på grusplanen då rallyplanen för tillfället är för snöig. Håller på att utbilda två skrivare, Josefin Skogman och Sanna Lethonen. Har en till sekreterare i rally. Rallyinstruktörsutbildning börjar i höst som Jennie ska gå.

m) **Kassaförvaltaren.** I skrivande stund ligger vi 40000 kr back. Det har varit mycket underhåll och värme som kostat. Vi måste få igång en utbildningsverksamhet så vi får in pengar, och bör därför vara fundersam över inköp och utgifter.

7. Inkomna och utgående skrivelser

a) Inkomna

Det har kommit in, men inga av intresse för detta möte.

b) Utgående

Nej.



8. Bordlagda och återremitterade ärenden

Nej.

9. Övriga frågor

Lena tar upp frågan om hur sektorer och kommittéer fungerar.

Tas det beslut på medlemsmöten? Vad tas det för beslut? Medlemsmötet är det högst beslutande organet, men styrelsen är ansvariga och tar beslut över ekonomi och större investeringar.

10. Nästa möte

Nästa möte är planerat den 17 oktober.

11. Mötets avslutande

Ordförande Jennie tackade för visat intresse och mötet förklarades avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Josefin Skogman

Linda Jansson

Camilla Johansson